

ACTUATOR

MODEL	VOLTAGE	ON-OFF TIME (90° SEC) 秒數
型號	電壓	
■ S07	D12 DC12V	■ 60
■ S10	D24 DC24V	■ 15
■ S25	A24 AC24V	25
■ S37	A11 AC110V	35
■ S150	A22 AC220V	■ 07
■ S200		30
■ Q520E		■ 07
		75
		■ 08
		80
		■ 10
		80
		■ 60

VALVE

MATERIAL	END	SIZE	SPECIAL NOTES
材質	接續	(mm) 口徑	(OPTIONALS) 外加品
WAY			
2 2WAY	PS. T1 PT	15 1/2"	1K
3 3WAY	S2 CF8M F1 10K	20 3/4"	RS
4 4WAY	B1 BC1 F2 20K	25 1"	A1
5 5WAY	F1 FC20 F3 150lb	32 1-1/4"	A2
V V port	F2 FC25 N1 NBR	40 1-1/2"	H
B Butterfly Valve	F3 FCD E1 EPDM	50 2"	
	W1 WCB J1 JIS	65 2-1/2"	
	P1 PVC C1 CNS	80 3"	
	P2 PP TT PT / Tport	100 4"	
		TL PT / Lport	
		150 6"	
		200 8"	
		250 10"	
		300 12"	

PS.

T: Threaded, end 牙口

F: Flanged end 法蘭口

Symbol is standard product

符號為標準品

* 選購件安裝

Installed as optional equipment

1K — 電位計裝置: 若要傳送及遠距離指示閥的位置時, 可裝上電位計。
POTENTIOMETER 雙重電位計加上比例式控制裝置, 可用做回饋信號裝置。

To transmit and remotely indicate valve position, a POTENTIOMETER can be provided.
Dual POTENTIOMETER can be used with proportional control as a feedback signal unit.

RS — 電阻器: 驅動器內部的空間加熱器可預防日溫溫差所導致的凝結現象。
RESISTOR 標準型電阻器可保持起動器內的全部電器組件乾淨且乾燥。

Space heater inside of actuator prevents condensation due to temperature differences in a day.
Standard RESISTOR keeps all electrical components in actuator clean dry.

A1 — 輔助開關: 輔助開關機構直接由中心桿傳動出來, 可精確的控制閥的位置。任何人皆可利用此簡單、可調節的
A2 AUX LIMIT SWITCH 開關機構來設定位置, 即使手動操作過調而超過時, 所設定的位置也不會改變。
Cam switch mechanism is driven directly form centre column and limits the valve position precisely.
Anyone can make a position setting with the simple. Adjustable switch mechanism . even if exceeded by over-travel during manual operation . Set position is not changed.

H — 加高架組: 加高型支架用於保護因管內溫度過高或過低時, 外圍產生的溫差結露, 影響驅動器內部正常運作。
ADDS THE HIGH STRUCTURE 建議高溫達60度, 低溫5度以下設備加裝加高架。

The heightened bracket is used to protect the normal function of the driving device when the internal temperature of the tube is too high or too low. It is suggested to install this heightened bracket when the temperature is up to 60°C or lower than 5°C.